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Posėdžio pirmininkas – Julija Virkšienė 

Posėdžio sekretorė – Agnė Vaitkuvienė 
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DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl naujos dangos, žaidimų aikštelės, mokiniams įrengimo. 

2. Seniūnaičio atsakymai dėl galimybės įrengti pėsčiųjų perėją. 

3. Dėl sportinių kelnių dėvėjimo mokykloje. 

4. Dėl naujo tėvų tarybos nario, atstovaujančio 6 klases, rinkimų. 

5. Dėl 1,2 % paramos lėšų panaudojimo. 

6. Dėl mokymo sutarčių keitimo. 

7. Dėl kito susirinkimo datos numatymo. 

 

1. SVARSTYTA. Dėl naujos dangos, žaidimų aikštelės, mokiniams įrengimo. 

NUTARTA. Direktorė pristatė mokinių atostogų metu atliktus remonto darbus ir artėjančius 

sporto salės, persirengimo kambarių, elektros instaliacijos, lifto remonto darbus. Naujos dangos 

keitimui šiuo metu finansų nėra, todėl šis klausimas uždaromas. Balsavo 5 nariai, 4 – už, 1 – prieš.  

 

2. SVARSTYTA. Seniūnaičio atsakymai dėl galimybės įrengti pėsčiųjų perėją. 

NUTARTA. Dėl stadiono statybų, kurio projektas jau yra patvirtintas, bus daroma ir gatvės 

rekonstrukcija 2025 m., todėl šis klausimas uždaromas. Balsavo 5 nariai, visi – už. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl sportinių kelnių dėvėjimo mokykloje. 

NUTARTA. Klausimas uždaromas. Balsavo 5 nariai, visi – už. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl naujo tėvų tarybos nario, atstovaujančio 6 klases, rinkimų. 

NUTARTA. Rinkimai neįvyko, nes neatvyko nei vienas iš 6-tų klasių atstovų, nors visiems 

atstovams buvo išsiųstas laiškas, bet jokio atsakymo nebuvo sulaukta. Rinkimai atidedami iki kito 

susirinkimo. 

 

5. SVARSTYTA. Dėl 1,2 % paramos lėšų panaudojimo. 

Direktorė pristatė ataskaitą kiek 2023 metais buvo gauta paramos lėšų ir kam jos buvo 

panaudotos, kiek lėšų liko nepanaudota bei atsakė į tėvų tarybos atstovų pateiktus klausimus.  

NUTARTA. Tėvų pasiūlymas UAB „Antagutės“ išlaidas padengti iš savivaldybės biudžeto 

lėšų. Atlikti visų tėvų apklausą dėl paramos lėšų panaudojimo, kam tėvai nori skirti paramos lėšas (su 

atviru atsakymu). 

 

6. SVARSTYTA. Dėl mokymo sutarčių keitimo. 



NUTARTA. Tėvai gali sutartis parsinešti, analizuoti ir pasirašyti neskubėdami. Direktorė 

atsiųs mokymosi sutarties šabloną. Iki kito susirinkimo tėvai gali siūlyti pasiūlymus, kokius punktus 

konkrečiai nori keisti mokymo sutartyse. 

 

7. SVARSTYTA. Dėl kito susirinkimo datos numatymo. 

NUTARTA. Balsavo 5 nariai, 4 – už, 1 – prieš. Kitas susirinkimas įvyks 2024 m. balandžio 25 

dieną. 

 

 

 

  

Posėdžio pirmininkas                                                                                     Julija Virkšienė 

 

Posėdžio sekretorė             Agnė Vaitkuvienė 

 

 

 


